
Referat fra møte i Helgerud menighetsråd  

Torsdag 22. august 2019 kl.18.30 i dåpssakristiet i Helgerud kirke.  

Møtedeltakere:  

 
Faste 
medlem-
mer:  

X Kaare Granheim (leder)  X 
Berit Kristiansen (nestleder & 
fellesråd repr.)  

X 
Solveig 
Alvik  

0 Tore Westerbø  X Jon Inge Kjernlie (referent) 

0 
Jon Ole 
Siggerud  

X 
Ånund Hardang 
(sokneprest)  

X Ingeborg Svanes  

 Varamed-
lemmer  

0 Tor Vold (vara)  X Margrete Telhaug  

 Menighets-
forvalter  

X 
Birgit Johanne 
Wirgenes  

  

Åpning: Ånund 
Praktisk ansvar/bevertning: Berit  

Sakliste  

Nr  Beskrivelse av sak  
*  Åpning  

*  

Godkjenning av innkalling og sakliste samt ev. tilføyelse. Godkjenning av referat fra 6/6-
2019  

• Innkalling og saksliste godkjent.  

• Referatet fra 6.6.2019 er ikke sendt ut, og tas neste gang.  

*  

Orienteringssaker  

• Fra staben (kateketstillingen, tekstilskap, status taklekkasje)  
o Nytt tekstilskap kommer, som plasseres i gangen mot kapellet. 
o Flaggermusene i kirka er tellet, og det er ca. 150 stykker av dem. Det er ikke lov å 

tette inngangene/hullene for dem, siden de er fredet, men det vil bli forsøkt tettet til 
kirkerommet.  

o Ny vikar for Turid kommer, siden den forrige har fått fast jobb i en annen menighet. 
o Vi nærmer oss nye nettsider.  
o Middag for alle: Alle i MR oppfordres til å delta som vertskap eller oppvask ved en 

middag.  
 

• Fra fellesrådet  
o Intet møte avholdt.  

 

• Fra utvalg  
o Møte i gudstjenesteutvalget i neste uke. 

 

21/19  

Valget 2019 

• «Valgkurs» avholdes på i Høvik menighetshus for alle valgmedarbeiderne torsdag 29.8. kl. 
1800-2045.  

• Det vil være mulig med forhåndsstemming onsdag 28.8. og onsdag 4.9. kl. 0900-1500 på 
menighetskontoret. 



• Det vil bli avholdt informasjonsmøte for valgmedarbeidere fra Helgerud i forkant av møtet.  

 

22/19  

Fordeling av offersøndager, Ånund legger fram et forslag til diskusjon og vedtak i møtet  

• Ånunds forslag til fordeling av offer er godkjent.  

• Samtidig iverksetter vi en innsamling av penger til oppussing av kjøkkenet sommeren 2020. 
Det informeres om dette på gudstjenester i høst. Innsamlingen til menighetens eget arbeid 
den 22/9 går til oppussing av kjøkkenet.  

 

23/19  

Ønsker for neste MR (nåværende MR kan f.eks presentere utvalgene for nytt MR i møtet 
17. oktober) 

• Møtet den 17.10. kl. 17 blir sammen med det nye menighetsrådet, og det blir avslutning for 
det gamle menighetsrådet hos Solveig etterpå.  

 

24/19  

Status Adventsmarkedet 23. november 

• En rekke forslag til deltakere i komiteen ble foreslått.  

 

25/ 
19  

Siste nytt om plasseringene våre 

• Tas i neste møte.  

 

 

Eventuelt  

• Margrete tok opp ønske om noen undervisningskvelder, som avholdes to ganger før jul og 
to ganger etter jul. Samlingene avholdes i sammenheng med tirsdagsmiddagene, som en 
slags tirsdagsskole. Arbeidstema: Det du ikke lærte på søndagsskolen.  

• Berit tok opp lydanlegget og behov for «equalizer». MR stiller seg positiv til dette, og Berit 
sjekker dette videre med Jon Hov Lauritzen. Ånund understreker at det er viktig at anlegget 
er enkelt å betjene for alle.  

• Vi har ingen fungerende kirkeskyss til gudstjenestene. Vi tar opp på første gudstjeneste at 
vi trenger en eller to sjåfører til.  

• Det vil bli lyst ut stillinger for kirketjenervikarer.   

• Hva er status for bønn i forkant av gudstjenestene? Ånund undersøker.  

• Menigheten gir økonomisk for dem som ev. vil reise til inspirasjonssamling for 
søndagsskolen i Kristiansand i høst.  

 
 Neste møte i menighetsrådet er torsdag 17. oktober. 

 


